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"Boeren verdienen woorden van lof voor
bemesting"
nieuws

Vorig jaar werden er beduidend minder met nitraten vervuilde stalen genomen op Vlaamse
akkergronden. Onze landbouwers leveren meetbare inspanningen om overbemesting te
voorkomen. "En toch beweren de groene jongens van de Bond Beter Leefmilieu dat
Vlaams minister Hilde Crevits (CD&V) ons blij maakt met een dode mus. Hoezo? Neen,
als het goed is, zeggen we het ook: er is vooruitgang in het mestdossier", schrijft journalist
Frans De Smet in een commentaarstuk in Het Nieuwsblad.
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Vorig jaar werden er beduidend minder met nitraten vervuilde stalen genomen op Vlaamse
akkergronden. Onze landbouwers leveren meetbare inspanningen om overbemesting te voorkomen.
"En toch beweren de groene jongens van de Bond Beter Leefmilieu dat Vlaams minister Hilde
Crevits (CD&V) ons blij maakt met een dode mus. Hoezo? Neen, als het goed is, zeggen we het
ook: er is vooruitgang in het mestdossier", schrijft journalist Frans De Smet in een commentaarstuk
in Het Nieuwsblad.
Minister van Leefmilieu Crevits kondigde zondag betere cijfers aan. Samengevat: het aantal
grondstalen dat overbemest was, is gehalveerd in een jaar tijd. Of niet? De Bond Beter Leefmilieu
beweert dat we zes jaar geleden al fraaiere cijfers konden voorleggen - en dat we met andere
woorden amper uit het diepe dal van de mestvervuiling krabbelen.
Bovendien, zo argumenteert de milieuorganisatie, werden vorig jaar anders dan voordien vooral
stalen genomen in 'kwetsbaar gebied', waar overbemesting fors wordt beboet. "Tja, als heel
Vlaanderen als 'kwetsbaar' wordt ingekleurd, kunnen vanzelfsprekend alleen daar stalen worden
genomen. Als de verbetering het gevolg is van een wortel-en-stokbeleid - belonen wie het goed doet,
bestraffen wie hardnekkig blijft zondigen - dan kunnen we dat beleid alleen maar toejuichen",
schrijft De Smet.
De journalist van Het Nieuwsblad geeft toe dat de betere grondstalen nog niet meteen weerspiegeld
worden in een betere kwaliteit van het oppervlaktewater. "Maar als de trendbreuk zich doorzet, zal
dat op niet eens al te lange termijn leiden tot beter oppervlaktewater. Dus tot minder risico's voor de
volksgezondheid. Vanzelfsprekend wantrouwen we hoera-berichten. Maar het licht van de zon kan
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niet worden ontkend: als de Mestbank tienduizend grondstalen neemt en die zijn veel beter dan het
jaar voordien, dan passen woorden van lof voor de landbouwers die hun bemesting beter doseren".
Het wordt volgens De Smet tijd om de "steriele ruzies" tussen milieujongens en landbouwers stop te
zetten. Landbouw herwint zijn bestaansrecht in Vlaanderen als die beroepsbezigheid geen gevaar
oplevert voor de volksgezondheid, luidt het tot slot.(KS)
Poll: Verwacht u dat de vastgestelde daling van de nitraatresidu's de waterkwaliteit dit jaar fors zal
doen verbeteren?
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